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a r m a n m e l i . i r

برخلاف ادعای »رستمی«، 
»مرادی« تست دوپینگ داد

ایسنا: سهراب مرادی به همراه کیا قدمی 
دیگر ملی پوش وزنه برداری تست دوپینگ 
دادند. کیانوش رستمی پس از دادن تست 
دوپینگ نسبت به حضور نداشتن برخی ها در 
زمان دادن حضور ماموران نادو اعتراض کرده 
بود. با وجود ادعای رستمی مبنی بر اینکه 
برخی ها امتیاز خاصی دارند اما فرد موردنظر 
او تست دوپینگ داد. احتمالا منظور رستمی، 
سهراب مرادی بود که او به همراه کیا قدمی به 
ستاد ملی مبارزه با دوپینگ رفتند  و تست 
دادند. مرادی با تاخیر به تهران آمد تا در اردوی 
تیم ملی شرکت کند و دلیل آن هم رسیدگی به 
کار شخصی عنوان شد و  قدمی هم به دلیل ابتلا 
به کرونا در حال درمان بود که با منفی شدن 
تست کرونایش توانست از قرنطینه خارج شود و 
به تهران بیاید. تیم ملی وزنه برداری خود را برای 
حضور در مسابقات قهرمانی آسیا آماده می کند 
و این مسابقات آخرین شانس وزنه برداران 
ایران برای رسیدن به سهمیه المپیک محسوب 

می شود.

خارج ازمستطیل سبز

فتح ا...زاده:
 »کریمی« را جذب کرده بودیم 

علی فتح ا...زاده، مدیرعامل سابق باشگاه 
استقلال در خصوص بازیکنان جذب شده 
در زمان مدیریت او گفت: خسرو حیدری در 
مذاکرات من را اذیت کرد، به طوری که جلسه 
ما با او از ساعت ۷ بعدازظهر آغاز و تا ۶ صبح 
روز بعد به طول انجامید. علی کریمی جذب 
استقلال شد، اما در دیدار فوتسال به ما گل زد 
و باعث عصبانیت هواداران مان شد و همین 
باعث شد که او را از دست بدهیم. خیلی 
دوست داشتم که علی کریمی به استقلال 
بیاید، اما نشد.  فتح ا...زاده در خصوص اظهارات 
مطرح شده در مورد استقلالی بودن دایی 
عنوان کرد: من نگفتم علی دایی استقلالی 
است بلکه گفتم می شد او را به استقلال آورد. 
آن زمان که در خوی بودم در تیم جوانان 
پرسپولیس این شهر بازی می کردم البته در 
تیم منتخب استان هم حضور داشتم. وی 
اضافه کرد: به نظر من سپاهان و پرسپولیس 
در پنجره نقل وانتقالاتی خوب عمل کردند و 

استقلال نیز در حال فعال شدن است.

خـــبر

د یـــد گــاه

هر تیم فوتبالی باید تیم های پایه داشته باشد. تیم های 
فوتبال باید برای تشکیل آکادمی خود مدیر و مربی تعیین کنند، 
بودجه ای را مصوب کنند و امکاناتی مثل زمین تمرین مناسب و 
حقوق برای بازیکنان پایه خود مشخص کنند. اگر این شرایط 
نباشند، طبیعتا بازیکنی برای انتقال به تیم بزرگسالان وجود 
نخواهد داشت. بازیکن برای رسیدن به تیم بزرگسالان به آموزش، 
تغذیه مناسب و حقوق کافی نیاز دارد. درباره رعایت این موارد 
در تیم های فوتبال پایه کشورمان اطلاعات دقیقی وجود ندارند. 
درآمد اصلی تیم آژاکس از انتقال بازیکن است. در طول سال 
چندین بازیکن که از آکادمی این تیم رشد کرده اند به تیم های 
بزرگ اروپا منتقل می شوند؛ اما متاسفانه در ایران همه  تیم ها، 
تمام تمرکز و سرمایه خود را معطوف به تیم بزرگسالان خود 
می کنند. این مشکل بزرگ فوتبال ایران است. متاسفانه سازمان 
تربیت بدنی وقت از تیم های بازیکن سازی مثل راه آهن، بانک 
ملی و... حمایتی نکرد و تغییر پی درپی مالکان باعث انحلال این 
تیم ها شد. مثلا تیم راه آهن که بازیکنان زیادی به فوتبال کشور 
معرفی کرد، زمین فوتبالی در میدان راه آهن تهران داشت، باعث 
اشتیاق نوجوانان و جوانان می شد و مربیان امکانات اولیه را فراهم 
می کردند تا بازیکنان به تیم اصلی راه یابند. در نهایت تیم های 
بزرگ فوتبال کشور نیز خواستار جذب بازیکنان تیم هایی مثل 
راه آهن می شدند. البته بعضی از تیم ها آکادمی مناسبی دارند؛ 
مثل پیکان، سپاهان، ذوب آهن و فولادخوزستان، اما تیم های 
استقلال و پرسپولیس عادت کرده اند تلاشی برای پرورش بازیکن 
در تیم های پایه های خود انجام ندهند و فقط به دنبال جذب 
بازیکنان دیگر تیم ها هستند. این سیاست نشأت گرفته از نگاه 
اشتباه مدیران تیم های استقلال و پرسپولیس است. ما لطمات 
زیادی از مدیریت ناکارآمد، چه در فوتبال ملی و چه در  فوتبال 
باشگاهی خورده ایم. میزبانی در بازی های لیگ قهرمانان آسیا و 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر از کشورمان گرفته شده است. 
ما یک عضو به عنوان نایب رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا داریم، 
اما هیچگونه تلاشی برای کسب میزبانی لیگ قهرمانان آسیا و 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ انجام نداد. این فرد حالا کجاست که 
پاسخگوی مردم باشد؟ ۸ نفر از اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال قرارداد »ویلموتس« را امضا کرده اند؛ چرا الان پاسخگوی 
این اقدام خود نیستند؟! در حالی که این پول هنگفت را می شد 
خرج فوتبال پایه و ایجاد امکانات برای فوتبال کشور کرد. افرادی 
که ۱۵ سال فوتبال کشور را اداره کرده اند، میراث سیاهی از خود 
برای فوتبال کشور برجای گذاشتند. امیدوارم فدراسیون فوتبال 

جدید بعضی از مشکلات کنونی فوتبال کشور را حل کند. 

لطمه از مدیریت  ناکارآمد 

    کنایه
علی نژاد گفته بود در لیگ قهرمانان آسیا زمانی برای 
برگزاری بازی به عربستان می رویم که نمایندگان آنها هم 
به ایران بیایند. کریمی در واکنش به این اظهارنظر معاون 
وزیرورزش به صورت عامیانه نوشت: »ورزش ما دست 
کیاست!!؟؟ آقا یکی به این بگه بازی ها متمرکز انجام خواهد 

شد.«

        هکر
سایــت رســمی بــاشگاه رئال مادرید مورد حمله 
خرابکاران اینترنتی واقع شد و یک خبر غیرواقعی هم 
توسط آنها روی خروجی این سایت قرار گرفت. سایت 
رسمی »رئال« مدت کوتاهی پس از انتشار بیانیه ای 
درباره مصدومیت رودریگو گوئس، این بیانیه را از روی 

خروجی اش برداشت.

         زلاتان
مهاجم 39 ساله مــیلان به  تیم ملی سوئد برگشت. 
فدراسیون فوتبال سوئد لیست تیم ملی برای بازی های 
انتخابی جـــام جــهانی 2022 را اعلام کرد. زلاتان 
ایبراهیموویچ مهاجم 39 ساله میلان بعداز 5 سال 
خداحافظی از بازی های ملی دوباره به تیم ملی کشورش 

برگشت.

ت
شــ
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تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان برابر »کراپ 
الوند قزوین« در چارچوب هفته دوم لیگ برتر 
به پیروزی پرگل دستی یافت. وحید شمسایی 
سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان در این 

خصوص صحبت کرد. 
  مقابل کراپ الوند قزوین به برتری پرگل 

رسیدید!
 خدا را ۱۰۰ هزار مرتبه شکر که توانستیم 
در یک بازی بسیار خوب و دیدنی تیم قدرتمند 
کراپ را شکست دهیم. بازی گذشته ما برابر 
مس سونگون درس بزرگی به ما داد، زیرا در 
دیداری که ما با ۲ گل جلو بودیم و می توانستیم 
خوردیم.  شویم، شکست  برنده  به راحتی 
همچنین در این بازی هم برابر کراپ بازیکنانم 
با تمرکز بسیار بالایی وارد مسابقه شدند و 
توانستیم با ارائه یک بازی قابل قبول برنده 
شویم. ضمن اینکه تیم کراپ الوند هم از مربی 
بزرگی مثل رضا لک بهره می برد و همچنین 
در این تیم بازیکنان بزرگی حضور دارند که 
هر کدام شان فوق العاده هستند. در هر صورت 
این شکست هیچ چیزی از ارزش های کراپ کم 
نمی کند و من خیلی خوشحال هستم که در 
روز های پایانی سال موفق شدیم این بازی را با 

پیروزی پشت سر بگذاریم.
 آیا   از کیفیت تیم تان راضی هستید؟

خیلی از کیفیت تیمم راضی هستم. فکر 
می کنم چیزی در حدود ۶ هفته می شود که 
تیم مان بسیار باکیفیت بازی می کند و خدا را شکر 
بازیکنانم الان در شرایط بسیار ایده آلی قرار دارند. 
به طوری که در بازی با کراپ هرکدام از بازیکنانم 
نمایش خوبی از خودشان نشان دادند. به هرحال 
باشگاه گیتی پسند اصفهان از بازیکنان بسیار 
بزرگ و باکیفیتی برخوردار است و همچنین از 
مجموعه خوبی بهره می بریم که جا دارد از زحمات 
عراقی زاده و جنتی مالک و مدیرعامل باشگاه 
گیتی پسند تشکر ویژه ای داشته باشم. به نظرمن 
باید قدر کسانی که در این شرایط سخت اقتصادی 
خیلی خوب از جیب شان هزینه می کنند را بدانیم 

و با تمام وجودمان بازی کنیم.
 حمید احمدی بــازیکن مـــلی پوش 
گیتی پسند به دلیل مسائل انضباطی کنار 

گذاشته شده!
 به نظر بهتر است، دیــگر راجـــع بـه حمید 
احمدی صحبت نکنیم، زیرا در این چند روز 
اخیر من بار ها راجع به این موضوع حرف زده ام. 
در هر صورت حمید احمدی باید قدر خودش 
را بداند، او بازیکن بسیار بزرگی است که در 
تیم ملی هم بازی می کند. در هر صورت خیر 
و صلاح باشگاه در این بود که به او چند روزی 
استراحت بدهیم تا از نظر فکری ریکاوری شود.

گفــت و گــو
وحید  شمسایی: 

 ارزش های 
 »کراپ« با شکست 

کم نمی شود

فوتبال داخلی
ایسنا: تیم شهرداری سیرجان با پیروزی مقابل سپاهان 
اصفهان عنوان قهرمانی لیگ برتر فوتبال زنان را به دست آورد. 
هفته پایانی لیگ برتر فوتبال زنان در حالی برگزار شد که 
شهرداری سیرجان به عنوان قهرمانی دست پیدا کرد. شهرداری 
سیرجان در آخرین دیدار خود میزبان سپاهان اصفهان بود که 
در نیمه اول دو بار دروازه حریف خود را باز کرد. در نیمه دوم هم 
یکبار دیگر گلزنی کرد و سه بر صفر ضمن پیروزی در این دیدار 
به قهرمانی رسید.  به این ترتیب شهرداری سیرجان با ۱۳ امتیاز 
قهرمان شد، شهرداری بم با ۱۱ امتیاز به نایب قهرمانی رسید و 
تیم های سپاهان اصفهان و وچان کردستان هم به ترتیب با ۷ و 

۲ امتیاز در جایگاه های سوم و چهارم  قرار گرفتند. 
 ایلنا: محمد انصاری، مدافع تیم فوتبال پرسپولیس که در 
این تیم فرصتی برای بازی به او نمی رسد، قصد داشت با توجه 
به پیشنهاداتی که از چند تیم لیگ برتری به دستش رسیده 
در پنجره زمستانی از جمع سرخپوشان جدا شود و به همین 
دلیل دنبال فسخ یکطرفه قراردادش بود. انصاری با مراجعه 
به فدراسیون فوتبال به دنبال راهی بود تا بتواند قراردادش 
را بدون گرفتن رضایت پرسپولیس فسخ کند و بتواند بدون 
مشکلی جابه جا شود، ولی مسئولان فدراسیون فوتبال با بررسی 
قرارداد او و وضعیتش در جمع سرخپوشان اعلام کردند قانون 
اجازه چنین کاری به او نمی دهد. حالا انصاری که پیشنهادات 
خوبی از لیگ برتر دارد برای جدایی مجبور است با باشگاه به 
تفاهم برسد و رضایتنامه اش را دریافت کند و در غیر این صورت 
مجبور است تا پایان مدت قراردادش در پرسپولیس بماند و 

جدایی او منتفی خواهد شد.

بین الملل
 رونالد کومان سرمربی بارسلونا در پی برتری 4 بر یک خانگی 
شاگردانش مقابل اوئسکا در هفته بیست وهفتم لالیگای اسپانیا، در 
تمجید از زننده دو گل تیمش در این دیدار گفت: به نظرم مسی نشان 
داد که بهترین است. گل اول او فوق العاده بود. لئو شایسته مهم بودن 
برای این تیم است. چیز بیشتری هم نمی توان درباره او گفت. مسی 
سال های زیادی در این سطح بوده است. او مهمترین فرد در تاریخ 
باشگاه بارسلوناست. خوشبختانه لئو هنوز با ماست. سرمربی بارسلونا 
که سه گل تیمش در این بازی از خارج از محوطه جریمه به ثمر رسید، 
اظهارداشت: خیلی مهم است که از خارج از محوطه جریمه بتوانیم 
گلزنی کنیم. در تقابل با تیم هایی که با بازیکنان زیادی در محوطه 
جریمه خود دفاع می کنند، خیلی مهم است که حرکات خود را به 

سرانجام برسانیم. در چنین شرایطی 
باید شوت زنی کرد. در کل شب خوبی 
برای ما بود و ما چنین شوت زنی هایی 
را در تمرینات مرور کرده بودیم. کومان 
که تیمش فصل را خیلی خوب شروع 

نکرد، اما در ادامه روند بهتری 
را در پیش گرفت و 
حالا اخــتـــلافش 
با اتـــلـتیکومادرید 

صدرنشیــن را به چهار 
امتیاز کـــاهش داد، 
تصریح کــرد: همیشه 

گفته بودم که بــازی های 
زیادی باقی مانده و کار برای 

همه تیم ها دشوار است. ما نمی توانیم 
دیگر امتیازهایی از دست بدهیم چون 

به اندازه کافی امتیاز از دست داده ایم.

امیر حاج رضایی
کارشناس  فوتبال 

 علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به هزینه بالای 
اعزام های پیش رو، تاکید کرد که فدراسیون برای تامین هزینه ها به 
مشکل جدی خورده و شاید نتواند تیم ها را به مسابقات گزینشی 

بفرستد.
 شفافیت

علیرضا دبیر در پاسخ به این سوال که چرا انتخابی تیم ملی 
کشتی شفافیت لازم را ندارد؟ اظهارداشت: قبلا هم گفتم 

انتخابی هست، الان هم می گویم هست. محمدی، 
سرمربی تیم در ارتباط با اینکه در دو وزن مسابقه 
انتخابی برگزار شد، تاکید کرد: حسن یزدانی مثل رسول 
خادم و حمید سوریان است. مسابقه انتخابی اش را 
گذاشتیم تا روی تیلور کار کند. یا در ۵۷ کیلوگرم چون 

وزن کم می کردند، اذیت می شدند اگر سال 
آینده انتخابی برگزار می شد. 

ما در سه وزن گزینشی داریم 
و باید ابتدا به سهمیه ها فکر 

کنیم.
 انتخابی

رئیس فدراسیون تاکید کرد: 

مهم نیست چه کسی به گزینشی می رود، سرمربی تشخیص 
می دهد که این کشتی گیر در آسیایی کشتی بگیرد و آن یکی در 
گزینشی، اما برای المپیک اینطور نیست و همه گزینش می شوند. 
مسابقات کسب سهمیه را از المپیک جدا کنید. دبیر با تاکید بر 
اینکه همچنان به چرخه انتخابی پایبند است، افزود: وقتی کرونا 
هست نمی توانیم در استان ها مسابقه برگزار کنیم و اعزام 
بین المللی داشته باشیم. وقتی حسن یزدانی به عنوان 
قهرمان المپیک و جهان می آید روی تشک و انتخابی 
می گیرد، بقیه می توانند کشتی نگیرند؟ وی ادامه 
داد: یا کشتی فرنگی، تیم به اوکراین رفته و گرایی و 
کاویانی نژاد در ۷۷ کیلو انتخابی داشتند، بعد می گویند 
»بنا« انتخابی نمی گذارد. کشتی حتما نباید داخل 
ایران باشد. امسال به خاطر کرونا اینطوری است. 
جام تختی را داریم، اما باید دید آیا می شود 
آن را برگزار کرد؟ شاید چند ملی پوش آنجا 
مشخص شوند. احتمال برگزاری کشتی 
مستقیم و اعزام کشتی گیران به 
جام لهستان هم وجود دارد. 
جوان ها در رقابت بهتر عمل 

می کنند. دبیر تاکید کرد: من بارها گفتم در دوره من کشتی 
انتخابی است، برای خودم جهنم نمی خرم. من در آزاد و حمید 

سوریان در فرنگی هر دو نظارت داریم.
  مشکلات 

رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به مشکلات بودجه ای کشتی 
خاطرنشان کرد: در فروردین ۶ اعزام داریم که ۵.۵ میلیارد پول 
می خواهد. من دو تیم آزاد و فرنگی می برم. ۵4 نفر  را به آلماتی 
می برم، چون انتخابات آسیا را هم داریم. پول اعزامش را هم نداریم. 
کار به تعطیلات می خورد، بعد اگر تیم به گزینشی نرفت، گله 
نکنید. وی اضافه کرد: اعزام تیم ها به اوکراین ۱.۲ میلیارد هزینه 
داشت. با این وضعیت نمی توانیم اعزام کنیم. ۱۲ روز هم تعطیل 
است، با ۱۲، ۱۳ میلیارد کار کشتی نمی چرخد. کار کشتی ما با 
کمتر از ۷۰، ۸۰ میلیارد نمی چرخد و روز به روز هم اوضاع بدتر 
می شود. متاسفانه چونه فدراسیون کشتی را کوچک گرفته اند. 
باید اندازه ۱۲ سهمیه مان پول بگیریم. این فقط مشکل من نیست، 
فدراسیون قبلی هم مشکل داشته و نفر بعدی من هم این مشکلات 
را دارد. قهرمان المپیک ۲۰۰۰ سیدنی تصریح کرد: اصلا سال 
المپیک مهم نیست، سه سال قبلش مهم است. انصافا سلطانی فر، 
مهدی علی نژاد و صالحی امیری حواس شان به کشتی هست و 
تشکر می کنم اما با این پول ها کار پیش نمی رود. از ۶۰ میلیارد 
بدهی فدراسیون، فقط سه چهار میلیاردش مانده درحالیکه ۱۲ 
میلیارد بیشتر به ما نمی دهند ولی ما کار را پیش برده ایم. مگر 
می شود دلار سه چهار هزار تومانی بشود ۲۵ تومان و همان بودجه 

قبلی را در نظر گرفت. 

بازیکن سابق سپاهان گفت: کامل ترین  تیم های ایران سپاهان 
و پرسپولیس هستند اما کسب عنوان قهرمانی به تجربه آنها 
برمی گردد. سیدمهدی سیدصالحی در مورد رویارویی سپاهان با 
تراکتور  اظهارکرد: شرایط سپاهان در اواخر نیم فصل اول بسیار 
ایده آل شد. مسائل تاکتیکی در این تیم کاملا به چشم می آید و 
زوج سازی ها در خط حمله، هافبک و دفاع به خوبی کارایی دارند 
و این مساله نشان دهنده کار خوب نویدکیا است. عزت ا... پورقاز 
در خط دفاع سپاهان را رهبری می کند و تیم کاملی شده اند. در 

مقابل تراکتور با از دست دادن یکسری از بازیکنان و آمدن رسول 
خطیبی می خواهد از کورس رقابت ها عقب نیفتد، اما مطمئنا 
بازی بسیار مهم است و برای سپاهان هم شش امتیازی است. 
او اضافه کرد: سپاهانی ها می توانند با برد مقابل تراکتور یک 
مدعی را کنار بزنند و راحت تر لیگ را ادامه دهند. بازی سپاهان و 
تراکتور جنگ هافبک هاست. حاج صفی هم به سپاهان پیوسته 
است و می تواند بسیار تاثیرگذار باشد. احسان حاج صفی یک 
بازیکن باتجربه است که از آکادمی سپاهان به فوتبال ایران 

معرفی شده است و دوباره به خانه اش برگشته است و مطمئنا 
می تواند کارایی خوبی برای تیمش داشته باشد. بازیکن سابق 
سپاهان با بیان اینکه کامل ترین  تیم های ایران سپاهان و 
پرسپولیس هستند، گفت: این دو تیم می توانند قهرمان شوند 
اما کسب این عنوان به تجربه آنها برمی گردد. به نظر من سپاهان 
بسیار تیم خوبی است و بازیکنان کاملی دارد و در هر پست دو 
بازیکن خوب دارد. هر تیمی که بتواند کمترین اشتباه را داشته 
باشد و بیشترین استفاده را از بازی ها ببرد قهرمانی بیستمین 
دوره لیگ برتر را به دست می آورد. او در پاسخ به این سوال که 
کدامیک از دو تیم پرسپولیس و سپاهان به قهرمانی نزدیکتر 
است، اضافه کرد: امسال سالی است که تا آخرین روزهای لیگ 
قهرمان مشخص نمی شود اما من احتمال می دهم سپاهان در 

لیگ امسال قهرمانی را از آن خود کند.

سیدصالحی:

سپاهان و پرسپولیس کامل ترین  تیم ها هستند

در  لیگ برتر  هجدهم  هفته  آرمان ملی: 
روزهای پایانی سال ۱۳99 در حالی برگزار 
می شود که امروز در دیدارهای حساس تیم 
استقلال به مصاف ماشین سازی می رود. روز 
پنجشنبه سپاهان از تراکتور پذیرایی می کند و 
البته پرسپولیس مقابل نفت مسجدسلیمان به 

میدان می رود. 
 پیش بازی استقلال

تیم قعرنشین ماشین سازی در وضعیت بحرانی 
به سر می برد. این تیم هفته گذشته با شکست 
برابر ذوب آهن با 9 امتیاز در انتهای جدول 
رده بندی قرار دارد. ماشین سازان قصد دارند از 
میزبانی خود نهایت استفاده را ببرند و با پیروزی 
برابر آبی پوشان پایتخت شگفتی خلق کنند، 
اما کار سختی پیش رو دارند. تیم ماشین سازی 
چیزی برای از دست دادن ندارد به همین علت 
بازی انتحاری را در دستور کار قرار می دهد تا 
بتواند از حریف خود امتیاز بگیرد. مهدی پاشازاده، 
سرمربی تیم ماشین سازی از سمت خود استعفا 
کرد و محمدسعید اخباری باردیگر هدایت این 
تیم را برعهده گرفت. آبی پوشان پایتخت قصد 
دارند برابر حریف ته جدولی خود به برتری دست 
یابند تا در کورس مدعیان قهرمانی باقی بمانند 
و سال 99 را با پیروزی به پایان برسانند و به 

هواداران خود عیدی بدهند.
  صحبت سرمربی  ماشین سازی

محمدسعید اخباری، سرمربی تیم فوتبال 
ماشین سازی تبریز در نشست خبری پیش 
از دیدار مقابل استقلال اظهارداشت: دیدار با 
استقلال بــازی بـــسیارمهمی  بــرای تیم 

ماشین سازی و استقلال  است. یک تیم برای 
کورس قهرمانی مبارزه می کند و تیم دیگر 
برای فرار از منطقه سقوط؛ همیشه بازی هایی 
که پخش مستقیم دارد، شرایط روحی و روانی 
متفاوتی را رقم می زند. وی افزود: با تیمی  بازی 
داریم که نسبت به قبل متحول شده، توپ را 
خوب در زمین می چرخاند، بازیکنان بسیارخوبی 
دارند و کادرفنی شان فوق العاده است. من مجددا 
به مجموعه ماشین سازی ملحق شدم و از نظر 
روحی و روانی، بازیکنان ما در دو سه بازی اخیر 
دچار آسیب شدند. پس از دو باخت متوالی و 
شکست در جام حذفی، سعی می کنیم از نظر 
روحی و روانی با آنها صحبت کنیم. سرمربی تیم 
فوتبال ماشین سازی خاطرنشان کرد: ان شاءا... 
بتوانیم تیم را به خوبی ریکاوری کرده، از آن حالت 
روحی خارج کنیم و بازیکنان برای یک بازی 
خوب آماده شوند. همانطور که در نیم فصل اول، 
بازی های خیلی خوبی از لحاظ سبک فوتبالی 
انجام می دادیم و به همان سبک بازگردیم. 
بازیکنان ما این پتانسیل را دارند و امیدوارم در 
بازی پیش رو این کار را شروع کنیم. اخباری 
درباره غایبان تیمش برای دیدار مقابل استقلال 
گفت: مصدوم زیاد داریم که شرایط شان را 
بررسی می کنیم و بازیکن محروم هم داریم 
که باید شرایط بررسی شود تا به خوبی از نفرات 

جایگزین بهره ببریم.
 تمرین آبی ها 

آخرین تمرین تیم فوتبال استقلال قبل از سفر 
به تبریز در زمین ورزشگاه نفت تهرانسر برگزار 
شد. شیخ دیاباته، فرشید باقری  و محمد دانشگر 

در تمرین حضور نداشتند. دیاباته راهی فرانسه 
شده، باقری در حال جدایی از استقلال است 
و وضعیت دانشگر همچنان مبهم است. علی 
نامداری مشاور هیات مدیره باشگاه در تمرین 
حضور داشت. آرمان رمضانی و سعید مهری و 
عرفان گل محمدی با وجود اینکه کارت بازی  آنها 
صادر نشده و نمی توانند برای آبی پوشان بازی 
کنند در این تمرین  حضور داشتند. تمرین در 
شرایطی برگزار شد که فرهاد مجیدی ۸۰ دقیقه 
تمرین تاکتیکی برای شاگردانش در نظر گرفت. 
هرویه میلیچ که روز شنبه از کرواسی به تهران 
سفر کرد و تنها ۲ جلسه در تمرینات آبی پوشان 
حضور داشت از فهرست این تیم برای بازی با 
ماشین سازی خط خورد. این بازیکن با توجه 
به اینکه مدت ها از ترکیب تیم استقلال دور بود 
با تشخیص کادرفنی این تیم در سفر به تبریز 

حضور نخواهد داشت.
 ذوبی ها به دنبال انتقام؟!

ذوب آهن و پیکان در حالی به مصاف یکدیگر 
می روند که پیش از این ۳۱ بار در تاریخ لیگ برتر 
به مصاف یکدیگر رفته اند. در این بین سهم 
ذوبی ها ۱۵ پیروزی بوده، در حالی که پیکان ۷ 
بار سبزپوشان اصفهانی را شکست داده و دو تیم 
9 بار برابر یکدیگر به تساوی رضایت داده اند. در 
مجموع ۳۱ دیدار دو تیم، ۷۱ گل به ثمر رسیده 
است که سهم ذوب آهن 4۱ و پیکان ۳۰ گل 
بوده است. ذوب آهن در دهه اخیر آمار بسیار 
خوبی برابر پیکان داشته است و در ۱۲ سال 
گذشته تنها ۲ باخت برابر پیکان تجربه کرده 
که هر دو باخت مربوط به فصل گذشته است. 

ذوب آهن که در دیدار رفت نیز در فولادشهر 
برابر پیکان متوقف شد آخرین بار دو فصل پیش 
پیکان را شکست داده است تا در ۳ تقابل اخیر 
برابر این تیم رنگ پیروزی ندیده باشد. از آخرین 
پیروزی ذوب آهن برابر پیکان دقیقا ۶9۲  روز 
می گذرد و شاگردان مجتبی حسینی به دنبال 
باطل کردن این طلسم هستند. حسن استکی 
مربی تیم فوتبال ذوب آهن در نشست خبری 
پیش از دیدار تیمش مقابل پیکان اظهارداشت: 
تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و تاکتیک 
خوبی را مجتبی حسینی برای این بازی در نظر 
گرفته است. دو برد خوب داشته ایم و از لحاظ 
روانی و انگیزه ای بازیکنان شرایط خوبی دارند 
و امیدوارم بازی خوبی باشد. وی اشاره کرد: 
خداراشکر وضعیت مصدومان خوب شده و تنها 
قریشی که از قبل دچار مصدومیت بوده و بعداز 
تعطیلات عید به تیم اضافه می شود. محروم هم 
نداریم و امیدوارم با یک بازی و نتیجه خوب قرن 
را به پایان برسانیم. امیدوارم قرن جدید برای 

همه مردم و ورزشکاران آغاز خوبی باشد.
  برنامه دیدارهای هفته هجدهم 

چهارشنبه 2۷ اسفند 99
  ماشین سازی- استقلال
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علیرضا  دبیر:

تیم را به گزینشی المپیک نبردیم، گله نکنید

امروز و فردا برگزار می شود

 هفته هجدهم 
 در روزهای 

پایانی سال 99


